
Årsberetning Asker Rotary 2022 til 2023    

 

Innledning 
 

Asker Rotary har hatt en endret organisering i Rotary året 2022 til 2023. Gjennom dialog på 

medlemsmøter våren 2022 kom det frem ønsker om å få tydeligere frem hva Asker Rotary gjør og 

gjøre det synlig for medlemmene og samfunnet rundt. Følgende mål ble formulert som viktige ved 

inngangen av Rotary året; 

• Forenkle struktur 

• Få frem prosjekter 

• Bygge videre på våre gode foredrag 

• Ta vare på og verve medlemmer 

• Sikre engasjement i klubben 

Presidenten foreslo derfor en ny organisering av klubben med en omgjøring av komiteer til grupper 

med mandater. Disse nye gruppene er; 

• Prosjekt grupper med ansvar for klubbens løpende prosjekter. 

• Program gruppe med ansvar for etablering og gjennomføring av programmet. 

• Arrangement gruppe med ansvar for ukentlige møter og klubbens arrangementer. 

• Medlemskap og verving, ansvar for hvordan ta vare på og finne nye medlemmer.  

Styret i klubben har bestått av de tradisjonelle medlemmer men også av lederne av de fire gruppene. 

Med denne bakgrunn har styret bestått av; 

• Børre Andreas Sveen  President 

• Pål Smits   Innkommende President 

• Blerim Gjoni  Utgående President 

• Per Fossum   Kasserer 

• Kjell Erik Stensby  Sekretær 

• Tone Skodvin  Prosjekt gruppe. 

• Eldbjørg Nåheim Eien   Program gruppe 

• Lisbet Iuell Dahl Arrangement gruppe 

• Tor Eivind Jenssen Medlemskap og verving 

 

Det har vært spennende å arbeide innenfor den nye strukturen med de fire grupper som alle er 

representert i styret. Styret har arbeidet som en enhet hvor alle har bidratt i dialogen å finne best 

mulige løsninger på sakene. Den nye strukturen har blitt oppfattet som enklere å forholde seg til. 

Strukturen har også blitt diskutert på medlemsmøter hvor mange viktige tilbakemeldinger har 

kommet. 

 



Prosjektene våre har fått en mer fremtredende plass i klubbens liv ved at de har en klar forankring i 

styret. Prosjektene har blitt presentert i klubbmøter som har gitt medlemmene en bedre forståelse av 

hva de innebærer. Det har hjulpet oss i å se at vi faktisk gjør en forskjell i Asker gjennom det frivillige 

arbeidet vi gjør. Prosjektene har også hatt en tydelig kobling til mange av de foredragene og 

aktivitetene vi har gjennomført. Det ble laget en egen dokumentasjon for prosjektene våre på slutten 

av Rotary året.  

Foredragene våre er viktige og har også i år vært holdt på et høyt og interessant nivå. Variasjonen har 

vært stor, vi har bl.a. hørt vår egen Bjørn Stolpestad synge. Medlemmene har gitt uttrykk for de har 

satt pris på de varierte temaer og det virker også som foredragsholderne har trivdes. 

Vi har også i dette Rotary år slitt med å holde på og verve nye medlemmer. Gruppen for medlemskap 

og verving har utarbeidet en handlingsplan som er behandlet i styret, men som det gjenstår å sette ut 

i livet. Det å holde på og også verve nye medlemmer er en oppgave som vil kreve mye 

oppmerksomhet også i det neste Rotary året. Per Juni 2023 er vi 32 medlemmer etter at vi har fått to 

utmeldinger nå på slutten av semesteret.   

Arrangement gruppen har tatt på seg de nye oppgavene på en veldig god måte. Rammen rundt fester 

og det ukentlige møter har vært meget god. Vi har arrangert et Intercity møte md god oppslutning og 

vi fikk til en fin sommeravslutning 7 juni sammen med Skaugum på Solvik, Røde Kors sitt lokale i 

Vollen. Her ble også Asker Rotary sin Ungdomspris delt ut til Berit Marstein. Flere av de som var der 

uttalte at dette ga mersmak.  

Styret har gjennomført en vurdering av plattform for hjemmesiden. Denne vurderingen er gjort av en 

ekstern, Brett Taylor, sammen med vår egen Njål Andersen. Konklusjonen er at vår nåværende 

plattform er bedre enn alternativet som tilbys av Rotary sentralt. Vi har derfor valgt å gå videre på vår 

plattform, men ta læring av at vi må forbedre prosedyrene våre for å legge informasjon ut på hjemme 

siden. Det er blitt en oppgradering nå på tampen av Rotary året, men må enda videreutvikles. 

Styrets arbeid er dokumentert gjennom referater fra styremøter ført i pennen av Kjell Erik Stensby på 

en meget god måte. Det er også samt laget presentasjoner til møtene om klubbens indre liv. I møtene 

om klubbens indre live har det vært stort engasjement blant de fremmøtte. Disse møtene er viktige 

for dialogen innad i klubben. 

Presidenten har satt stor pris på all støtte og bidrag gjennom Rotary året. Hele styret har fungert som 

et kollegium noe som er muliggjort takket være alles engasjement og bidrag. 

Rapport fra gruppene. 
 

Nedenfor er en oppsummering av Rotary året laget av de ulike gruppelederne. 

 

Programmet i Rotary året 
 

Ansvarlig for programmet har vært Bjørn Stolpestad og Eldbjørg Nåheim Eien (leder).  
 
Det har vært totalt 36 forskjellige arrangement:  

• 3 ‘Bedrifts’besøk  

• 2 Intercity-møter (1 var ARK’s ansvar)  



• 2 Peismøter  

• 3 sosiale arrangement  

• 6 ‘Klubbens indre liv’ møter  

• 4 foredrag ved klubbens egne medlemmer  

• 16 foredrag ved eksterne foredragsholdere  
Vi har prøvd å tilstrebe et variert program med god spredning av temaer.  
Bjørn har hatt ansvar for 3 min., det vil si at han har sendt en påminnelse til de som er satt opp i 
henhold til programmet.  
Bjørn har også lagt ut programmet på hjemmesiden vår.  
 
Programmet i sin helhet er vedlagt.  
 

Prosjektene. 
 

Dette er den første årsrapporten til prosjektgruppa som er en av fire grupper i den nye organiseringen 

av Asker Rotary i 2022. Prosjektgruppa har hatt 16 medlemmer og har fulgt opp og utviklet klubbens 

9 prosjekter. 

 

Det er laget en kravspesifikasjon til prosjektene. Hvert prosjekt skal ha: 

• en (eventuelt to) ansvarlig(e) og definert tilgang på medvirkende klubbmedlemmer 

• en enkel skriftlig prosjektbeskrivelse med målsetting for prosjektet og mål for 
deltakelse 

• budsjett og finansieringsalternativ 

• Prosjektbeskrivelse og kontaktperson legges ut på klubbens hjemmeside og 
oppdateres etter behov 

• Klubben holdes jevnlig oppdatert om prosjektene i mandagsmøtene 

• Vi må jobbe mer med å definere flere markedsføringsmuligheter og kommunisere 
vårt engasjement i prosjektene 

 

I skrivende stund er hjemmesiden fremdeles under utvikling. Prosjektbeskrivelser er laget, men ikke 

lagt ut på hjemmesiden. 

 

Oversikt over Asker Rotarys prosjektportefølge  

• ett prosjekt er delvis forenklet (Juleblomster til etterlatte)  

• to er overtatt fra andre komiteer i den tidligere organiseringen av Asker Rotary (Elevprisen og 
Mentortiltak på Bleiker videregående skole)  

• to er nye (Støtte til Nødaggregat til Ukraina og Emaljeskiltprosjektet)  

• to prosjekter er videreført etter to år med pandemi (Ungdomsprisen og Aktive Lokalsamfunn 
under Asker Fotball – tidligere «Hæppe») 

• prosjektgruppen har delvis fulgt opp Semiaden 

• et prosjekt er under utvikling (Rehabilitering av Askerbroa til Askerparken) 
 

Arbeidet har vært organisert slik at ansvar for prosjektene har vært fordelt mellom medlemmene. 

Større prosjekter har hatt to eller flere medlemmer. Prosjektgruppen har hatt to felles peismøter og 



en rekke mindre møter der prosjektansvarlige har deltatt med leder av prosjektgruppa og andre 

involverte. 

 

PROSJEKTGJENNOMGANG 

1. BLOMSTERHILSEN TIL JUL     LEIV-MAGNE 
Klubben gir en årlig blomsterhilsen til etterlatte etter tidligere medlemmer eller medlemmer 

som tidligere var rotarianere. Blomsterhilsen gis med en hilsen fra presidenten i klubben. Ila 

de siste to årene er kriteriene for hvem som får hilsen gjennomgått og endret. Nå får 

mottakerne en hilsen i inntil fem år og antall blomsterhilsener er langt færre enn tidligere. 

Blomsterhilsen kjøpes av Vardenær Gartneri på Holmen og gis ut av 2 klubbmedlemmer. 

2. BLEIKER VIDEREGÅENDE BJØRN L, BJØRN T, PER E     
   ANNIK, ARE, INGER, OTTO v UBISCH 

Det er laget en samarbeidsavtale mellom Bleiker vgs. og Asker Rotary i 2022. 

Elevprisen (en årlig pengegave) til den mest fremgangsrike eleven ved skolen er delt ut siden 

1972. 

Høsten 2022 startet et samarbeid mellom elever som velger elevbedrift som valgfag og 

Rotary medlemmer som mentorer. Mentorene gir støtte til og følger opp etablering og 

utvikling av elevbedriftene.  Oppsummeringen av erfaringene og vurderingsmøte med skolens 

ansvarlige har påpekt flere forbedringsmuligheter og behov for forventningsavklaring mellom 

elevene, ansvarlige lærere og mentorene om oppfølging av elevbedriftene.  

 

Til neste år vil arbeidet bli planlagt etter et eget forbedret årshjul. Det kan være behov for 

flere (og tøffere?) mentorer. På sikt er det et mål at alle tiltakene på Bleiker vgs. sees i 

sammenheng og at RYLA deltakere om mulig rekrutteres fra skolen (se pkt. 10). 

 

3. STØTTE TIL OSLO ROTARY NØDAGGREGATER TIL UKRAINA  TONE 
Oslo Rotary etablerte høsten 2022 et Generatorfond, med mål om å kjøpe og sende inntil 50 

nødaggregater til Ukraina. Etter forslag til og vedtak i styret ble det bevilget kr 10 000 til 

støtte til dette tiltaket i Oslo Rotary. 

  

4. EMALJESKILTPROSJEKT I ASKER     TONE 
Dette er del to av skiltprosjektet som Are L driftet fra 2003 og utover. Da ble det satt opp 12 

skilt i A4 størrelse med tekst og bilde om historiske bygninger og personer i Asker sentrum. 

Prosjektet videreføres med inntil 8 skilt av historiske steder i Asker (før 

kommunesammenslåingen i 2020). Asker og Bærum Historielag er samarbeidsparter og 

prosjektet har søkt og fått kr 20000 fra Asker kommune. 

 

Skiltforslag er laget om Asker fødehjem, Drengsrud skole, Det Gule Huset på Holmen, Alfheim 

10 og 28, Nordgård pensjonat og Stupetårnet på Hvalstrand bad.  

Det vil også bli satt opp et skilt i Sansehagen på Solgården om Asker Rotarys pengestøtte til 

utvikling av prosjektet. 

 

5. UNGDOMSPRISEN      LEIV-MAGNE  



Et diplom og sølvfat deles ut årlig på sommerfesten til en som har lagt ned et stort 

engasjement og arbeid for ungdom i frivillige organisasjoner i Asker.  

Prisen blir 7. juni 2023 gitt til Berit Marstein for sin innsats i Gui Sportsklubb. 

Prisen har vært delt ut nesten hvert år siden 1968, men ikke i perioden 2019 til 2022.   

    

6. AKTIVE LOKALSAMFUNN (tidligere HÆPPE)  GLENN, JONNY 
Dette er støtte og samarbeid med Asker Fotball herrer og Gatelaget som har solid støtte i 

kommunen og Asker Idrettsråd. Prosjektet bygger på at barn og unge – både jenter og gutter - 

skal delta i ball og allidrett og ikke bli isolerte. Prosjektet er ledet av Andre Muri med en lokal 

aktivitetsleder. Prosjektet ble i januar 2023 tildelt kr 50 000; kr 27500 kr fra Asker Rotary og kr 

22500 fra tiltaksfondet i Rotary Distrikt 2310.  

 

 

7. JULEPAKKER TIL KIRKENS FELTARBEID    GEORG 
I samarbeid med kokken i Kirkens Feltarbeid velges det ut matvarer og tobakk som gis til ca. 

60 deltakere på julelunsjen. Innkjøp og pakking gjøres av REMA 1000 på Gullhella. 

Julepakkene finansieres ved at medlemmer i ARK tegner seg for å betale et antall pakker som 

hver koster ca. kr 600. Fremtidig finansiering må drøftes. 

 

8. ASKERBROEN OG ASKERPARKEN              TONE 
Asker Rotary var primus motor under etableringen av broen inn til Askerparken (vest for 

Føyka) på 1950-tallet. Askerbroen (ovenfor busslommen mot Takeda) er i forfall og trenger 

utbedring. Vi har etablert et samarbeid med Askerparkens venner og Asker Stasjon og Omegn 

Vel, og utarbeidet en prosjektbeskrivelse med nevnte aktører, Asker Elektriske og Asker Sveis. 

I samarbeid med Veiforvalting i Asker kommune skal prosjektet etter et kommunalt 

forprosjekt og tilstandsvurdering, søke å finansiere lysarmatur, utbedre rekkverket og 

gjennomføre dugnad på broen. Pt har prosjektet en ramme på kr 270 000. 

 

9. SEMIADEN       BJØRN T og JONNY  
Dette er et årlig stort familiearrangement på og rundt Semsvann, hvert år i september. Det er 

en helårs prosjektorganisering med representasjon fra alle Rotaryklubbene i Asker hvor Pål 

Smits var prosjektleder inntil 2021. Hver aktivitet har sin gruppe med ansvar for sitt tiltak. 

Dette er kanskje Norges største Rotary arrangement med omtrent 4000 deltakende publikum 

fra Asker.  

 

10.  RYLA I REGI AV ROTARY      BJØRN T  
Rotary Norge arrangerer årlig et lederseminar en helg for ungdom i alderen 20 – 30 år. RYLA 

er et seminar om ledelse for unge talenter og har vært et offisielt Rotary program siden 1971. 

Målsettingen er å gi ungdom som kan være "morgendagens næringsliv" impulser og ideer til 

godt lederskap. De lokale klubbene gir forslag til ungdom som kan være aktuelle deltakere fra 

sitt område. Dette er en indirekte promotering av Rotarybevegelsen. Bjørn T fant to deltakere 

til RYLA seminaret i mars 2023. De var begge svært fornøyde med seminaret. 



 

 AVSLUTNINGSVIS 

Et delmål for den nye komitestrukturen var å få frem nye prosjekter og sikre engasjement i klubben. 

På mange måter er vi i ferd med å lykkes med det fordi vi er i ferd med å revitalisere og fornye noen 

av de eldste prosjektene i klubben. Hyppige, men korte oppdateringer i møtene tror vi sikrer bredere 

kjennskap og kanskje litt stolthet blant medlemmene.  

Det er likevel et stykke vei å gå med noen av prosjektene, eksempelvis samarbeidet med Bleiker vgs. 

der det er et mål å se flere av tiltakene i sammenheng. 

Det er ikke utviklet budsjett og finansieringsalternativer for prosjektene. Vi må også bli bedre på 

ekstern kommunikasjon og promotering av tiltakene.  Mindor har påtatt seg å utvikle en ny rollup og 

hjemmesiden vil trenge dedisert oppfølging når det nye designet er laget. 

Prosjektporteføljen krever dedisert oppfølging og det er et mål å sikre at flere bidrar aktivt i arbeidet. 

 

Arrangementer. 
 

Medlemmer: 

Inger Fevang, Kjell Fagerli, Robert Franzen, Mindor Hesthaug, Terje Reinertsen, Anders Mørdre, (Njål 

Andersen). 

Leder: Lisbet Iuell Dahl 

Komiteen har i år fått et utvidet ansvar, med planlegging og gjennomføring av alle medlemsmøtene 

på Asker Innbyggertorg samt planlegging og gjennomføring av klubbens tradisjonsrike sosiale 

sammenkomster, som alle har vært åpne for ledsagere. Det var også tenkt at komiteen skulle bidra 

med informasjon og markedsføring av ARK, men dette viste seg fort å bli for mye for denne gruppen. 

Vi har hatt peismøter hos leder og planleggingsmøter etter klubbmøter underveis i Rotaryåret.  

Rakfisklag ble arrangert på Torstad gård 14.november med 27 deltagere. Kuvertprisen var kr.400 og 

arrangementet gikk i balanse. Innkjøpslisten ble i ettertid justert da det ble mye rester.  

Vinaften ble arrangert på Torstad gård 13.mars med 27 deltagere. Kuvertprisen var kr.450 og her ble 

det et lite overskudd av vin som overføres til vinlotteriet. Glenn Gabrielsen var en glimrende 

foredragsholder. 

Sommerfesten planlegges i disse dager. Det blir et felles arrangement med Skaugum RK. Hurum RK 

var også med i starten av planleggingen, men det viste seg at ingen der var interessert. Festen skal 

holdes i Asker Røde Kors eiendom Solvik i Sjøstrandveien 7.juni, og har foreløpig 19 deltakere fra SRK 

og 26 deltakere fra ARK. Det blir servering av reker og hvitvin. Kuvertprisen er satt til kr.400. Det blir 

som vanlig overrekkelse av ungdomsprisen.  

Det har vært veldig trivelig å arrangere fester for klubbens medlemmer. Det oppleves som et viktig 

sosialt tilskudd til ordinære klubbmøter, og medlemmene gir uttrykk for at de setter pris på 

arrangementene.  

 



De ukentlige møtene har til tider vært en utfordring, da vi utover i året ble færre som kunne bidra 

praktisk pga utmelding, sykdom og reiser. Vi har satt opp vaktlister for ansvarlige til hvert møte, men 

denne måtte justeres hyppig. Vi har etter hvert fått rutine for innkjøp av vin, kaffe, kaker og fløte, 

rigging av bord og opprydding etterpå. 

Sekretær har hatt kontakt med ansvarlig på Innbyggertorget for booking av møtene, mens jeg har hatt 

kontakt om det praktiske. 

Medlemskap og verving. 
 

Høsten 2022 ble klubben vår omorganisert. 7 komitéer ble redusert til 4. Komitéen for 

Medlemskap og verving er stort sett lik den gamle Klassifikasjons- og medlemskapskomitéen, 

men har overtatt medlemsoppfølgingen fra den gamle «Klubbkomitéen». 

Det har medført at det har blitt to store komitéer og to mindre. Vår komité har bestått av 

opprinnelig fem personer, men som i løpet av høsten ble redusert til fire. 

Opprinnelige medlemmer i tillegg til leder Tor-Eivind Jenssen har vært: Jens-Fredrik Sørlie, 

Tore Skedsmo, Nils Otto Holmen og Tormod Rafgård. Tormod Rafgård døde den 6. oktober 

2022. 

 

Komitéen har hatt 6 ansvarsområder: 

 

1. Ha ansvar for medlemsoversikt og matrikkel. 

2. Finne 2 til 4 kandidater for medlemskap årlig. 

3. Motivere mulige nye medlemmer med bredest mulig bakgrunn. 

4. Følge opp initiativ fra Rotary distrikt for rekruttering. 

5. Overvåke at Rotarys klassifikasjonsprinsipp overholdes. 

6. Ta vare på hverandre som Rotarymedlemmer, herunder kontakte langtids-fraværende. 

 

Av disse ansvarsområdene har vi arbeidet mest med punktene 2, 3 og 4 som alle innbefatter 

medlemsrekruttering. Det er verdt å merke seg at medlemstallet for bare noen år siden var 58 

mot nå 35. Komitéen hadde i løpet av høsten 2022 ikke fått inn et eneste forslag på 

medlemskandidater. Vi opplevde selv - og det gjorde også andre medlemmer- at det var 

vanskelig å rekruttere nye medlemmer. På komité-møtene 12. september og 7. desember 

diskuterte vi situasjonen, og vi bestemte oss for tre tiltak. Komitéen ønsket å benytte en 

«treminutter» for å varsle om situasjonen. Dernest ønsket vi å redegjøre for hvordan Rotary 

Distrikt 2310 i sitt digitale møte (30. november 2022) ønsket at medlemmer skulle 

informere/fortelle om Rotary. Det tredje tiltaket var å skrive en kortfattet melding til alle 

medlemmene om medlemssituasjonen og rekrutteringsproblemet. Den ble sendt ut først 9. 

januar 2023. Meldingen resulterte dessverre ikke i noen forslag på kandidater, men en 

tilbakemelding fra et medlem ansporet oss til å utarbeide en handlingsplan for ny-rekruttering 

til klubben. Denne planen ble presentert på et medlemsmøtet den 6. februar. Det ble skrevet et 

fyldig referat fra møtet og en kortfattet oppsummering på power point som begge ble lagt 

fram på styremøtet den 13. februar sammen med handlingsplanen. I det møtet ble saken sendt 

tilbake til komitéen, og komitéen ble bedt om å « komme med prioriterte anbefalinger på 

veien videre». I komité-møtet 27. februar fulgte komitéen opp tilbakemeldingen fra styret, og 

prioriterte tiltak for rekruttering av nye medlemmer. 

Sekretæren sendte resultatet til styret den 3. mars, og ba på komitéens vegne at det skulle tas 

opp på styremøtet 20. mars, og deretter kunne tiltakene presenteres på medlemsmøtet om 

«klubbens indre liv» den 27. mars. Dessverre ble det ikke plass verken til behandlingen av 

handlingplanen på styremøtet eller presentasjonen av handlingsplanen på medlemsmøtet. 



Først på styremøtet 8. mai ble handlingsplanen gjennomgått og godkjent. Styret ba da 

komitéen om å informere om planen i årsrapporten. Styret ba også det kommende styret og 

den nye komitéen i Rotaryåret 23/24 om å gjennomføre planen. 

 

Under følger handlingsplanen: 

 

Handlingsplan: 

 

Punkt 1. Asker Rotary bør invitere grupper av potensielle medlemmer heller enn én og 

én. 

 

Punkt 2. Klubben bør invitere tidligere Ryla -deltakere og barn av tidligere og 

nåværende 

         Rotarymedlemmer. 

    

 

Punkt 3. Klubben bør kontakte tidlig-pensjonister i nabolag og i bekjentskapskretsen. 

 

Punkt 4. Presidenten bør velge inn yngre, arbeidsaktive og motiverte medlemmer med   

       nettverk, til medlemskomitéen i kommende perioder. 

 

Punkt 5. Alle nåværende klubbmedlemmer representerer et yrke, og selv som 

pensjonister har     de en eller annen kjennskap til yrket. De pålegges/oppfordres 

sterkt til å komme med     forslag  på medlem fra samme yrke eller fra nærmiljøet 

sitt. 

 

Punkt 6. I tillegg kan det være nyttig å tenke gjennom hvilke yrker vi mangler. Noen av 

disse      er: 

               Tannlege   Brann og redning   Snekker/tømrer 

     Prest   Rørlegger   

 Sportsbekledning/utstyr       Bilbransjen              Senterledelse 

                                                    

  

  

Komitéen anbefaler den nye komitéen 2023/24 å sette handlingsplanen i verk. Komitéen for 

Medlemskap og verving bør også bestå av flere medlemmer enn i inneværende år. 

Av andre saker har komitéen korrigert medlemsoversikten, og bedt Geir Havnelid ferdigstille 

den lokale Matrikkelen for Asker Rotary. 

Komitéleder har deltatt på et par kurs som Rotary Distrikt 2310 har vært ansvarlig for. Tore 

Skedsmo sa seg tidlig villig til å ta kontakt med langtids-fraværende. 

Komitéen har hatt fire fysiske møter, og ofte foretatt digitale diskusjoner. Jeg vil takke 

komitémedlemmene for et godt og verdifullt arbeid gjennom Rotaryåret. 
 

OPPSUMMERT 
 

Asker Rotary har gjennom året hatt program og aktiviteter som har gitt medlemmene mulighet for 

inspirasjon, sosialt samvær og læring. Vi utvikler oss med samfunnet vi er en del av hvor det frivillige 



bidraget vi gir får en større plass gjennom de prosjektene vi engasjerer oss i. Nye prosjekter er på 

trappene og da må vi vurdere hvilke vi legger fra oss. 

Rekruttering av nye medlemmer sammen med det å holde på de vi har blir en større og større 

utfordring. Dette deler vi med de andre klubbene i Asker og resten av Rotary. Her må vi tørre å ta 

diskusjonen om hva målet med klubben er og så finne ut hva vi kan gjøre for å oppnå målene. 

Hjemmesiden er et nødvendig verktøy for en klubb som oss. Hvordan bruke den aktivt til beste for 

medlemmer og omgivelser er en utfordring vi må løse. 

Takk for et godt Rotary år! 

   

   

 

 

Vedlegg; 

Høstens og vårens program 

Presentasjon av prosjektene 

  



Dato Tema Foredragsholder 3-minutter  

22. august 
Presidentens møte med 

presidentskifte 
Blerim Gjoni, Børre Sveen   

29. august Peismøter    

5. september Møte om klubbens prosjekter Ansvarlig: Tone Skodvin   

12. september Milorg i Asker under krigen Per Fossum Anders Mørdre  

19. september Utgår (Semiaden 18.september)    

26. september Egoforedrag Lola Veljovic Bjørn Stolpestad  

3. oktober 
På tur i natur med kultur i 

Hurum 
Lars Christian Iversen Tormod Rafgård  

10. oktober 
Brannvern: unngå brann 

hjemme 
Thor Adolfsen Tone Skodvin  

17. oktober 
Hvordan overleve som utøvende 

sanger uten å være kjendis? 

Klassisk sopran Marilyn 

Almeida 
Pål Smits  

24. oktober 

Intercity-møte Scandic Hotel 

Asker.  Ansvar: ARK 

Utfordringer og muligheter for 

Forsvaret 

Ass. Forsvarssjef Elisabeth 

Natvig 
  

31. oktober Klubbens indre liv  Kjell Erik Stensby  

7. november 
Gammelt blomsterland i ny 

ramme;  min gründerhistorie. 
Siw Bjelland, Fioriblomster Lars Nordahl  

14. november Rakfiskaften    

21. november 
Havbunns-mineraler, potensiale 

og utfordringer 
Ebbe Hvidegaard Hartz Jens-Fredrik Sørlie  

28. november 
Hva er det som skjer i 

kraftmarkedet? 

Arne Festervoll, Adapt 

Consulting AS 
Georg Thommessen  



Program høst 2022 

  

 

  

5. desember Asker-folk slik vi møter dem 
Morten Staude, Asker Røde 

Kors 
Bjørn Tangnes  

12. desember 
Kirkens Feltarbeid. Sted: 

Varmestua 

Merk tiden: 16.30 
   

19. desember Julemøte med Prøysen-stubber Hilde Hummelvoll   

    
  



Program vår 2023 

Dato Tema Foredragsholder 3-minutter 

2- januar Ikke møte   

9- januar 
Norsk og internasjonal 

økonomi 
Bjørn Stolpestad 

Fredrikke Hegnar von 

Ubisch 

16- januar 
Russlands nære omland: 

Konflikter og koalisjoner 

Pål Wilter 

Skedsmo  

23- januar Peismøter   

30- januar Askerparkens historie Stein Tyrdal Annik Apall Austad 

6- februar Klubbens indre liv Børre Sveen Kristian Bade 

13- februar 

Innbyggertorgene – 

møteplassen vi skaper 

sammen 

Synnøve 

Osmundsen 
Lisbet Iuell Dahl 

20- februar Et liv med helikoptre Bjørn Moe Rolv Dale 

27- februar 
Power Ukraine, 

innsamlingsaksjon 

Jostein Refsnes, 

Oslo Rotary 
Per Eckhoff 

6- mars 

Besøk på Bleiker 

Videregående skole. 

Merk tidspunktet kl. 

18.00 

  

13- mars Vinaften Glenn Gabrielsen  

20- mars 
Fra avfall til ressurs – 

hvorfor og eksempler på 

hvordan. 

Pål Smits, ARK og 

Lindum 
Eldbjørg Nåheim Eien 

27- mars Klubbens indre liv Børre Sveen Kjell Fagerli 



3- april Påskeferie   

10- april Påskeferie   

19- april 
Intercitymøte, Nesbru 

VGS. NB! Merk sted og 

dato 

Stortingspresident 

Masud 

Gharahkhani 
 

24- april Dråpen i havet Trude Jacobsen Inger Fevang 

1- mai Ikke møte   

8- mai 
Musikk – en magisk 

lykkepille for personer 

med demens? 

Tone Sæther 

Kvamme 
Per Fossum 

15- mai 

Besøk på Grinimuseet, 

Grini i Bærum. Merk 

tidspunktet kl 18.00 

Egen omviser  

22- mai 
Mentorprosjektet på 

Bleiker. Hvordan gikk 

det dette skoleåret? 

Prosjektgruppen Glenn Gabrielsen 

29- mai 2. pinsedag, ikke møte   

5- juni Ikke møte   

7- juni 

Felles sommerfest med 

Skaugum og Hurum RK. 

Solvik, Sjøstrandveien 4. 

NB! Merk sted og dato 

  

12- juni 
45 år som reiseleder: et 

møte med mennesker 

og den lille elefanten 

Gunnar Skjolden Blerim Gjoni 

 


